
Záznam z rokovania komisie dopravy a informa čných systémov MsZ 
zo dňa  09. 10. 2013 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 18:10 h. v miestnosti č. 107/2 v Primaciálnom paláci. 
 
Prítomní: Mgr. Jozef Uhler, Ing. Jarmila Tvrdá, JUDr. Ivo Nesrovnal, Jozef Drahovský,  
                 Radovan Jenčík, Ing. Katarína Augustinič, Ing. Martin Borguľa, plk. Ing. Ivan Lechner       
 
Ospravedlnili sa:   - 
 
Neprítomní:  - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Na začiatku zasadania bolo 
hlasované o upravenom programe rokovania komisie. 
 
Upravený program rokovania: 
 
01. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 11.09.2013 a 19.09.2013, 
02. Rozvoj elektromobility v prostredí hlavného mesta SR Bratislavy, 
03. Stav preferencie MHD v Bratislave – informácia, aktualizácia k 10.2013,  
04. Operačný plán zimnej údržby I. a II. triedy a prejazdných úsekov ciest na území hl. mesta SR  
      Bratislavy, 
05. Súčasný stav a rozvoj informatizácie života v Bratislave a na magistráte hlavného mesta, 
06. Súčasný stav a požiadavky na obnovu vozidlového parku autobusov pre MHD, 
07. Rôzne. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 8           za: 8         proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Upravený program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamov zo d ňa 11.09.2013 a 19.09.2013. 
  
K záznamu z rokovania komisií zo dňa 11.09.2013 a 19.09.2013 neboli žiadne pripomienky. 
 
K bodu 2 
Rozvoj elektromobility v prostredí hlavného mesta S R Bratislavy. 
 

Materiál uviedol Ing. Tibor Schlosser,CSc, hlavný dopravný inžinier. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ hlavného mesta SR Bratislavy po prerokovaní 
materiálu 
 
O d p o r ú č a 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
1. Zobrať na vedomie 
materiál „Rozvoj elektromobility v prostredí hlavného mesta SR Bratislavy“ 
 
2. Poveriť 
primátora hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 
 
 



2.1. prípravou stratégie mesta Bratislavy na podporu rozvoja elektromobility na území 
hlavného mesta SR Bratislavy 
termín: 31.1.2014 
 
2.2. prípravou opatrení uvedených v prílohe č. 3 tohto materiálu do implementačnej fázy 
termín: 31.3.2014 
 
Hlasovanie:      prítomní: 6         za: 5          proti: 0     zdržal sa: 1           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
K bodu 3 
Stav preferencie MHD v Bratislave – informácia, akt ualizácia k 10.2013. 
 
Materiál uviedol Ing. Vladimír Mikuš,  vedúci oddelenia dopravného inžinierstva Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Stav preferencie MHD v Bratislave – informácia, aktualizácia k 10.2013“ 
 
Hlasovanie:      prítomní: 6         za: 6          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Operačný plán zimnej údržby I. a II. triedy a prejazdných  úsekov ciest na území hl. mesta SR 
Bratislavy. 
 
Materiál uviedli Ing. Janka Mešťaníková, vedúca oddelenia správy komunikácií a Bc. Margita 
Brynkusová, poverená vedením RSaUPK. Predseda KDIS Jozef Uhler požiadal vedúcu OSK Ing. 
Janku Mešťaníkovú o vysvetlenie rapídneho zvýšenia spotreby ekologického posypu Solmag 
v sezóne 2012/2013 v porovnaní s predošlými sezónami. Vedúca OSK prisľúbila vysvetlenie do 
nasledovného riadneho rokovania KDIS. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo 
hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Operačný plán zimnej údržby I. a II. triedy a prejazdných úsekov ciest na 
území hl. mesta SR Bratislavy“. 
 
b) žiada  
 
primátora doc. RNDr.Milana Ftáčnika, CSc iniciovať stretnutie starostov mestských častí, alebo 
nimi poverených osôb, zástupcov oddelenia správy komunikácií a členov Komisie dopravy 
a informačných systémov MsZ za účelom koordinácie zimnej údržby komunikácií 
T: do 31.10.2013 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 



K bodu 5 
Súčasný stav a rozvoj informatizácie života v Bratisla ve a na magistráte hlavného mesta. 
 
Materiál uviedol Ing. Živko Peev, vedúci oddelenia informačných technológií Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Súčasný stav a rozvoj informatizácie života v Bratislave a na magistráte 
hlavného mesta.“ 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 6 
Súčasný stav a požiadavky na obnovu vozidlového parku autobusov pre MHD. 
 
Materiál uviedol Ing. Bronislav Weigl, riaditeľ úseku prevádzky a techniky DPB, a.s. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu 
 
a) berie na vedomie 
 
- informáciu o stave vozidlového parku autobusov 
- informáciu o vykonaných defektoskopických meraniach najstarších autobusov IKARUS 415 (sólo   
vozidlá) a IKARUS 435 (kĺbové vozidlá) 
- informáciu o postupnom vyraďovanie autobusov IKARUS radu 400 z dôvodu „prekorodovaných“ 
nosných rámov 
- Informáciu o ohrození výpravy prostriedkov MHD z dôvodu nedostatku prevádzkyschopných 
vozidiel 
- odporučenú obnovu autobusov v rozsahu cca 50 vozidiel ročne v orientačnom členení: 
• cca 10 autobusov kategórie MIDI (dĺžky 9,5 a 10,5 m) 
• cca 15 autobusov kategórie sólo (dĺžky 12 m) 
• cca 25 veľkokapacitných autobusov (dĺžky 15 a 18 m) 
 
b) žiada 
 
vedenie DPB, a.s., aby predložilo okrem plánovaného obstarania 15 ks jednosmerných a 15 ks 
obojsmerných električiek a 80 ks trolejbusov návrh na obstaranie celkom 100 ks autobusov (50 
sólo a 50  kĺbových autobusov) ako náhradu za najstaršie vozidlá, ktoré sa postupne vyraďujú, 
vrátane návrhu finančného zabezpečenia formou bankového úveru. 
 
c) žiada 
 
vedenie DPB, a.s. o vyčíslenie možných úspor na náhradné diely a údržbu pri nákupe nových 
vozidiel 
 
d) žiada  
 
vedenie DPB, a.s. o vyčíslenie možných úspor pri zavedení všetkých zastávok autobusov 
a trolejbusov na znamenie 



 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 1           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
K bodu 7 
Rôzne. 
 
V tomto bode predniesol člen komisie JUDr. Ivo Nesrovnal pripomienku k neprehľadnému 
zvislému a vodorovnému dopravnému značeniu v dolnej časti Nám. SNP, ktoré je zmätočné najmä 
pre mimobratislavských vodičov a turistov.  
 
K predmetnému podnetu bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 
žiada 
 
Ing. Vladimíra Mikuša, vedúceho oddelenia dopravného inžinierstva o písomné odborné 
zhodnotenie súčasného stavu dopravného značenia v dolnej časti Nám. SNP a vypracovanie 
návrhu na zlepšenie súčasného stavu. Informácia bude predložená na ďalšie zasadanie Komisie 
dopravy a informačných systémov MsZ dňa 6.11.2013. 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5         za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 
 
 
                                                                      Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

             predseda komisie 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave, 09.10.2013                


